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Voorwoordil 2020 
 

 

Voorwoord 

Door: Anja Wiersma 

Sinds half maart bevinden we ons in een onwerkelijke situatie. Kinderen kunnen niet meer 
naar school. Eetgelegenheden, sportclubs en publieke locaties zijn gesloten. Werknemers 
wordt verzocht zoveel mogelijk thuis te werken, tenzij dit door de aard van het beroep niet 

mogelijk is. 

Mensen wordt geadviseerd aleen naarbuiten te gaan als dit absoluut nodig is en minstens 1,5 
meter afstand van elkaar te houden. Bijeenkomsten gaan niet meer door. 

Deze maatregelen moeten worden getroffen om onszelf en anderen te beschermen tegen 
besmetting van het virus COVID-19. Het virus heeft zich over de hele wereld verspreid en de 

maatregelen om dit tegen te gaan maken ons wereldje heel klein.   

Normaliter zou het bestuur van de PvdA een ALV hebben georganiseerd in Maart of April. Een 
mogelijkheid voor het bestuur en de fractie om bij te praten met de leden van de afdeling. Door 
de corona-maatregelen zit dat er niet in.Dat vinden we ontzettend spijtig. 

Daarom hebben we besloten om u bij te praten op een andere manier dan u gewend bent, met 
behulp van een nieuwsbrief. In deze nieuwsbrief kunt u lezen ons op dit moment zoal bezig 

houdt. En zo houden we toch een beetje contact. 

Veel plezier met het lezen van onze nieuwsbrief en blijf gezond! 
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Voorwoordil 2020 

Voorwoord 

Door: Anja Wiersma 

Sinds half maart bevinden we ons in een onwerkelijke situatie. Kinderen 
kunnen niet meer naar school. Eetgelegenheden, sportclubs en 
publieke locaties zijn gesloten. Werknemers wordt verzocht zoveel 
mogelijk thuis te werken, tenzij dit door de aard van het beroep niet 
mogelijk is. Mensen wordt geadviseerd alleen naarbuiten te gaan als dit 
absoluut nodig is en minstens 1,5 meter afstand van elkaar te houden. 
Bijeenkomsten gaan niet meer door. 

Deze maatregelen moeten worden getroffen om onszelf en anderen te 
beschermen tegen besmetting van het virus COVID-19. Het virus heeft 
zich over de hele wereld verspreid en de maatregelen om dit tegen te 
gaan maken ons wereldje heel klein. 

Zelf werk ik nu al een aantal weken thuis net als de rest van mijn gezin. 
Dat heeft zo zijn voordelen en zijn nadelen. Het scheelt in elk geval een 
hoop reistijd naar het hoofdkantoor van de SVB in Amstelveen. Mijn 
collega’s en ik doen nu vanuit huis ons stinkende best om onze klanten 
op tijd hun AOW (o.a.) uit te kunnen keren. Contact gaat via Skype. 
Ondanks wat improviseren werkt het allemaal goed en kunnen we doen 
wat er van ons verwacht wordt. Het persoonlijke contact en even snel 
de koppen bij elkaar steken mis ik wel.  

En wat ik natuurlijk ook erg mis is het contact met mijn familie. Mijn heit 
en mem wonen twee straten verderop, maar stuurden me met mijn 
verjaardag een bos bloemen. Dat was verstanding van ze, maar wel 
verdrietig. Ik kreeg die dag wel prachtige rozen en een serenade van 
een afvaardiging van de PvdA op 1,5 meter afstand. Dat ontroerde me. 
#daslief. Met behulp van beeldbellen heb ik die dag toch mijn ouders en 
zusje even kunnen zien. 

Over contact gesproken… Normaliter zou het bestuur van de PvdA een 
ALV hebben georganiseerd in Maart of April. Een mogelijkheid voor het 
bestuur en de fractie contact te houden met de leden van de afdeling. 
Door de corona-maatregelen zit dat er niet in.Dat vinden we ontzettend 
spijtig. 

Daarom hebben we besloten om u bij te praten op een andere manier 
dan u gewend bent, met behulp van een nieuwsbrief. In deze 
nieuwsbrief kunt u lezen ons op dit moment zoal bezig houdt. En zo 
houden we toch een beetje contact. 

Veel plezier met het lezen van onze nieuwsbrief en blijf gezond! 
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Wethouderschap in crisistijd. 

Door: Libbe de Vries 

 
Het is 11 maart. Ik heb overleg met collega-
wethouders en Sport Fryslan in de 
Elfstedenhal in Leeuwarden. Na afloop van 
het overleg gaan we naar de 
schaatswedstrijden om de Zilveren bal. Wat 
een spektakel! Bijna 3000 mensen genieten 
langs de baan van een geweldige sport, 
ondersteund door licht- en geluidseffecten. 
Corona lijkt heel ver weg. Een dag later wordt 
afgekondigd dat evenementen met meer dan 
100 personen niet meer mogen plaatsvinden.  
Op 13 maart, ‘s morgens vroeg ga ik in de 
auto naar Ommen. Er staat een bijeenkomst 
gepland met wethouders van de 
Wethoudersvereniging. Helaas moet een 
wethouder verstek laten gaan. Ze voelt zich 
niet lekker, grieperig. Er worden die dag geen 
handen geschud en we zitten keurig op 
minstens anderhalve meter afstand. We doen 
er een beetje lacherig over. Het zal toch wel 
meevallen. Enkele dagen later horen we dat 
de wethouder die er niet bij kon zijn positief 
getest is op corona. Zij is inmiddels hersteld. 
Op zondagochtend 15 maart krijg ik een 
appje van de directeur van onderwijsstichting 
Comprix. Hij heeft gehoord dat er op 
maandag basisscholen gesloten zijn. Zover 
zijn ze bij Comprix nog niet! We spreken af 
elkaar op de hoogte te houden en de 
persconferentie van onze premier af te 
wachten.  
‘s Avonds wordt inderdaad de sluiting van de 
scholen afgekondigd. We schieten met z’n 
allen onmiddellijk in de crisisstand. ‘s Avonds 
vindt het eerste crisisoverleg plaats. 
Binnen het College heeft iedereen z’n eigen 
beleidsterrein. Voor mij is dat zorg, Werk en 
Inkomen en onderwijs. We richten een 
overlegroep voor het onderwijs in om elkaar 
op de hoogte te houden en afspraken te 
communiceren. Samen met de 
beleidsmedewerker onderwijs wordt de 
coördinatie van de kinderopvang opgepakt. 
Dit gaat in eerste instantie om kinderen van 
ouders met vitale beroepen. We hebben de 
eerste periode twee-wekelijks overleg met het 
totale onderwijs in Opsterland. De opvang 
verloopt soepel. De burgemeester en ik  
 

brengen een bezoek aan verschillende 
scholen om hen een hart onder de riem te 
steken. 

 
 
De scholen zijn ondertussen druk in de weer 
om thuisonderwijs te organiseren. Elke 
school doet dat op een manier die past bij die 
school. Veel lessen gaan on-line. Dat geeft 
ook meteen onze eerste zorg: beschikken 
alle gezinnen over voldoende apparatuur? 
Comprix schaft 500 laptops aan voor 
thuisgebruik! Ook de andere scholen stellen 
middelen beschikbaar. Wij bieden de 
mogelijkheid van het Kindpakket. Binnen 
twee dagen is dit alles geregeld! 
We vragen ons af of er kinderen in de knel 
komen. Dat risico is aanwezig! Zo zijn er 
kinderen voor wie de school een veilige 
haven is, een plaats om even los te komen 
van huiselijke perikelen. De wethouders-app 
van de PvdA staat er bol van. De Tweede 
Kamerfractie gaat vragen stellen. Gelukkig 
wordt na enkele dagen de mogelijkheid 
gecreëerd om ‘kwetsbare’ kinderen op te 
vangen op school of in de kinderopvang. In 
Opsterland gaat dit in overleg met 
Gebiedsteams, onderwijsondersteuning en 
het onderwijs zelf. 
Inmiddels is besloten dat de scholen tot de 
mei-vakantie gesloten zijn. Ze zijn dan 6 
weken dicht. Krijgen alle kinderen voldoende 
ondersteuning thuis om niet te veel op 
achterstand te raken? 
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Wethouderschap in crisistijd (vervolg)

Door: Libbe de Vries 

 
Ondertussen wordt mijn normale werk 
(hoewel op afstand) weer opgepakt. De 
meeste vergaderingen vinden weer plaats al 
is het via het scherm. Ik merk dat 
‘ontmoeting’ een groot goed is. Zakelijk kun je 
prima overleggen, maar even gezellig een 
praatje maken is er niet bij.  
 
Naast onderwijs heb ik de afgelopen tijd veel 
contact gehad met zorgverleners. Zij 
proberen zo goed en zo kwaad als het gaat 
hun diensten weer aan te bieden. 
Zorgboerderijen laten cliënten in kleine 
groepjes komen. Men houdt contact via 
videobellen of brengt een bezoek aan de 
deur. Ook de huishoudelijke hulp gaat door, 
behalve als de client het even niet wil. 

Werkvoorzieningen brengen werkzaamheden 
naar de mensen. Iedereen doet vreselijk z’n 
best om te doen wat hij moet doen. 
Ook de afdeling Werk en Inkomen verzet heel 
veel werk om daar waar nodig mensen te 
voorzien van een voorschot als inkomsten 
volledig zijn weggevallen. 
Het gaat! En toch verlangen we allemaal naar 
het moment dat we weer de dingen kunnen 
doen die we altijd gedaan hebben. Het zal 
nog wel even duren, maar ooit komt weer de 
tijd dat we gewoon op bezoek kunnen bij 
onze ouders of onze kleinkinderen of onze 
kennissen. Ontmoeting. 
 
Voorlopig: houd vol en blijf gezond! 

 
 

 
Link naar hit op youtube 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=gqTKta_46cQ&feature=share&fbclid=IwAR2DB_OrLm2LmIuiSTtG72Sz9ehSFCECM8xBPxQ32Wu9Ix08BfSuhSN6dwc
https://www.youtube.com/watch?v=gqTKta_46cQ&feature=share&fbclid=IwAR2DB_OrLm2LmIuiSTtG72Sz9ehSFCECM8xBPxQ32Wu9Ix08BfSuhSN6dwc
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Nog maar net statenlid en toen… 

Door: Erik de Groot 
 
26 februari was voor mij een bijzondere dag. 
Ik werd op deze dag door de commissaris 
van de koning in Fryslân beëdigd als statenlid 
voor de PvdA. Eigenlijk had het voor mij 
zover niet hoeven komen, als dit betkende 
dat Lilianne van den Broek, wiens zetel ik heb 
ingenomen, niet ziek zou zijn geworden. 
Maar het is niet anders en ik ben nu 
Statenlid. Een hele eer. In december was ik 
al in gesprek geweest met Hetty Jansen, de 
fractievoorzitter. Door het vertrek van Marijke 
Roskam zou ik een plaats op schuiven en 
eerste vervanger/commissielid worden. Een 
maand later kreeg ik een heel ander bericht. 
In januari en februari meldde ik mij wekelijks 
bij het fractie-overleg en werd ik wegwijs 
gemaakt op het Provinciehuis. Jan Walrecht 
wierp zich op als mijn mentor. Dat was wel 
prettig. Net zoals de sfeer binnen de fractie. 
Direct wordt je meegenomen en wordt er 
naar je geluisterd. Plus daarbij ondersteuning 
van toppers van fractiemedewerkers. 
Na de wisselingen in de fractie in zo’n korte 
tijd voelde iedereen de behoefte aan een 
teambuildingsdag. Deze hebben we 
gehouden op zaterdag 22 februari. En aan 
het eind van deze dag was ik zomaar eerste 
woordvoerder voor duurzaamheid, milieu en 
klimaat en tweede woordvoerder voor 
landbouw, natuur en water. 
 
Op de 26e, na mijn beëdiging, nam ik direct 
deel aan de maandelijkse Statenvergadering. 
Ik was overal van onder de indruk. De 
prachtige Statenzaal, Arno Brok, de 
commissaris van de Koning, welbespraakt, 
geweldig in het Fries en met een vleugje 
humor, de gedrevenheid van de Statenleden 
om hun rol serieus in te vullen en de 
respectvolle onderlinge omgang. 
 

 
De week erna was ik bij een 
commissievergadering, de zgn. ‘statenmarkt’ 
(een informele ontmoeting met ambtenaren 
en deskundigen over agenda-onderwerpen) 
en een expertmeeting. Al met al reuze 
boeiend. Maar ook veel nieuw en onbekend 
voor mij. Mij werd toevertrouwd dat het haast 
wel een jaar duurt voor je echt bent 
ingewerkt. Nou dat geldt niet voor mij, dacht 
ik. Ik wil mij dingen snel eigen maken. Dat 
was niet echt reëel, want het ritme van het 
jaar, van de agenda en de planning van het 
coalitieakkoord, bepalen voor een groot deel 
je inwerktempo. Ik probeer mij wel goed in te 
lezen en informatie op te halen bij de fractie. 
En die support helpt enorm. Voorts nam ik mij 
voor naar veel bijeenkomsten te gaan. Ook 
weer om wijzer te worden, maar ook om mij 
te laten zien. Ik ben nog wel naar het congres 
in Nieuwegein geweest. En toen brak de 
Coronapandemie ook in Nederland uit. Alle 
bijeenkomsten werden afgelast, inclusief de 
fractieoverleggen. Indrukwekkend hoe 
mensen en organisaties zich dan kunnen 
aanpassen. We overleggen nu digitaal. 
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Nog maar net statenlid en toen…(vervolg) 

Door: Erik de Groot 
 

 
 
De Statenvergadering van april wordt in twee 
delen uitgevoerd; schriftelijk en in tweede 
termijn digitaal. In mei komt de regionale 
energie strategie (RES) aan de orde. Dit 
thema valt in mijn portefeuille. Ik ben mij al 
enige tijd aan het inlezen en in te werken in 
deze materie, want ik moet goed beslagen 
ten ijs komen. Al met al wel spannend.  
Tegelijkertijd voelt ieder de 
verantwoordelijkheid om verantwoorde 
politiek te bedrijven en geen ongepaste 
profileringsdrang te tonen. Mooi om te 
merken hoe dat dit als vanzelfsprekend 
gebeurt. Aan de andere kant ook onwerkelijk. 

Want onze opdracht is politiek bedrijven, het 
bestuur controleren, de PvdA-waarden waar 
mogelijk laten doorklinken. Jezelf en de partij 
laten zien. 
Want dat is onze missie als 
volksvertegenwoordiger van de PvdA. Wij 
doen dit met hart en ziel voor de partij, voor 
onze leden, voor onze idealen, voor de 
democratie.  
En tegelijkertijd is er het gewone leven. 
Skypen met onze zoon, schoondochter en 
kleinskinderen in het buitenland, denken om 
jarigen, iets extra’s doen voor die dat nodig 
heeft, veel vrolijke en bemoedigende 
berichten via de appgroepen, de eigen tuin 
op orde en zowaar weer eens een boek 
lezen. En vooral naast alle spanning en het 
verdriet voor vele Nederlanders en mensen in 
het buitenland, ook waardering voor 
initiatieven, voor inzet van onze overheden, 
voor mensen in de zorg, voor de 
vuilnisophalers en voor al die anderen. 
Hopelijk blijven er na de crisis nog veel 
dingen doorwerken die nu spontaan zijn 
ontstaan. Dan is de wereld er niet alleen 
slechter op geworden.

Doe mee met een telefooncirkel en blijf in contact 

Het sociale leven ligt stil en dat blijft de komende periode ook zo. Daardoor missen 
veel mensen de dagelijkse contacten. Ze spreken of zien dan bijna niemand. Terwijl ze 
zich alleen of soms zelfs angstig voelen. Of gewoon even behoefte hebben om hun 
verhaal kwijt te kunnen. 

Meedoen 

Kent u iemand die mee wil doen of wilt u zelf meedoen? Door mee te doen aan een van de 
telefooncirkels spreekt u dagelijks in ieder geval twee andere mensen. Iemand belt u en u belt 
zelf iemand. U belt elkaar om te horen hoe het gaat en om een luisterend oor te bieden. Wilt u 
meedoen aan een telefooncirkel? Bel dan naar het Zorgbelang Fryslân via 085 48 32 433 
(lokaal tarief, werkdagen 9.00 - 13.00 uur) of stuur een e-mail naar info@zorgbelang-
fryslan.nl. Zij geven uw telefoonnummer door aan één andere deelnemer van de 
telefooncirkel. Die persoon zal u bellen. Daarnaast ontvangt u zelf ook één telefoonnummer 
van degene die u zelf gaat bellen. (Bron: www.opsterland.nl) 
  

 

mailto:info@zorgbelang-fryslan.nl
mailto:info@zorgbelang-fryslan.nl
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Zorg voor mensen met een verstandelijke beperking 

Door: Joke Brouwer 
 
Het is nog maar drie weken geleden dat de maatregelen voor Corona door president Rutte werden 
ingesteld. Voor iedereen zijn deze maatregelen ingrijpend, maar voor mensen met een 
verstandelijke beperking is het allemaal heel ingrijpend, maar ook heel onbegrijpelijk.  
De eerste week betekende het dat bewoners van woonvormen niet meer naar de dagbesteding 
konden en bijv. niet meer naar de zwemmen, sportschool en muziekles. Voor mensen die erg 
gehecht zijn aan regelmaat is dat heel verwarrend. Verder ze moesten leren in hun mouw te 
niezen, vaker handen wassen en niet dicht bij elkaar komen. Logeren thuis werd ineens lastig. Als 
papa of mama verkouden zijn of zij zelf kon het logeren niet doorgaan. 
Die eerste week was heel moeilijk, bewoners die om en om verdrietig en boos waren. Als 
begeleider wil je dan het liefste een arm om iemand heen slaan, maar ja dat kan niet je moet 1 ½ 
meter afstand houden. 
De tweede week werd het nog spannender en ging de buitendeur op slot, alleen naaste familie kon 
nog op bezoek komen. 
Als één van de bewoners ziek wordt is de vraag meteen is het griep of corona? De GGD en de 
huisarts worden dan gebeld. Maar beide kunnen niks doen, testen is nog niet mogelijk. Ditzelfde 
geldt voor een medewerker die ziek wordt, ook deze wordt nog niet getest.  
Op deze manier wordt het heel kritisch: De bewoners wonen samen in één huis, eten gezamenlijk 
en trekken overdag samen op. Wat als het nu corona is, deze groep wordt beschouwt als een 
gewoon gezin, maar zijn geen gewoon gezin. Als zieke bewoners en medewerkers opknappen is 
de opluchting groot. 
En toen kwam  de maatregel dat familie niet meer op bezoek mag komen en dat als  een bewoner 
gaat  logeren  hij/zij dan thuis moet blijven en  niet terug kan komen zolang de corona maatregel is 
ingesteld. 
Sommige ouders besloten resoluut hun zoon of dochter thuis te halen, maar anderen kunnen dit 
niet en besluiten met pijn in hun hart de bewoner op de woonvorm te laten en houden contact via 
beeldbellen en telefoon. 
Begeleiders doen er alles aan om de dag van de bewoners zo gewoon en leuk mogelijk te maken, 
maar de angst voor de corona zit er bij iedereen goed in. 
Er zijn veel vragen en onzekerheden. Wat als een bewoner ziek wordt, hoe gaan we dit dan 
opvangen. Beschermende middelen zijn er niet genoeg Voor bewoners kan dat ook heel 
beangstigend zijn. Bewoners zoals in verpleeghuis op hun kamer houden is onmenselijk voor 
mensen met een verstandelijke beperking. Zij hebben de directe nabijheid van de begeleider zo 
nodig, zeker in deze tijd.  
De ouders die hun kinderen nu thuis opvangen hebben nu de zorg 24 uur de klok rond. Ook daar 
proberen begeleiders toch iets te betekenen met b.v. beeld bellen.  
Grote organisaties hebben vaak de mogelijkheid om een afdeling speciaal in te richten voor corona 
patiënten. De kleine organisaties vallen echter tussen wal en schip en moeten de zorg zelf 
oppakken met alle risico`s van dien en zonder de specifieke medische ondersteuning zoals grote 
organisaties die wel hebben.  
Kortom ingrijpende weken voor kwetsbare mensen en hun naasten en medewerkers en dit lijkt nog 
maar het begin. We hopen maar dat de maatregelen deze mensen beschermen en we straks weer 
alles kunnen doen om het leven weer de glans te geven die zo hard nodig is. 
Joke Brouwer, raadslid in Opsterland   
jokebrouwerpvda@gmail.com 
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Raadslid in Coronatijd 

Door: Roel Vogelzang 
 
Wat een onwerkelijke wereld. Juist nu 
kwetsbare en eenzame mensen behoefte 
hebben aan contact of aan een 
schouderklopje moeten we “afstand houden”. 
Wat mij opvalt, is dat de coronacrisis zich 
bedient van allerlei oorlogsmetaforen: 
Macron: “we zijn in oorlog met het virus”. We 
gaan samen het virus verslaan. Het 
immuunsysteem in ons lichaam wordt 
beschreven in termen “soldaten en legers” 
die daar aan het werk zijn. De wapenverkoop 
in Amerika is verdrievoudigd. Ook de 
populistische wereldleiders (Trump, Poetin, 
Bolsonaro etc.) vallen flink door de mand. 
Eerst ontkennen en als het virus toeslaat zo 
erg overdrijven (er vallen 100 tot 200 duizend 
doden) zodat je later weer kan zeggen dat je 
dat toch maar mooi hebt voorkomen. Bah. 
Gelukkig hebben wij Arjan Lubach nog die 
hier feilloos doorheen prikt. En gelukkig 
weten we sinds kort ook dat “de meeste 
mensen deugen”. Ze houden zich aan regels, 
zijn creatief en tonen zich meer dan 
gemiddeld geïnteresseerd in anderen. 
Chapeau. Dat zou zo moeten blijven. Want 
de hamvraag is natuurlijk wat gebeurt en na 
deze crisis. Valt iedereen weer terug in oud 
neo-liberaal gedrag en eigenbelang en in de 
ratrace naar roem en zelfverrijking. Ik hoop 
dat deze crisis ons iets leert, vooral in de 
wijze waarop wij met elkaar en onze wereld 
omgaan. In onze aandacht voor biodiversiteit, 
dak- en thuislozen, mensen met schulden, 
onze voedselbanken, kinderen die in 
armoede opgroeien etc. En dat de angst het 
zal verliezen van de hoop! Dat was ook het 
thema van de Passion op witte donderdag. 
Handen ineen slaan (SAMEN is bij uitstek 
een sociaaldemocratische waarde) en geen 
politieke slaatjes slaan uit de crisis (zoals de 
VVD in onze gemeenteraad die alleen 
schriftelijke vragen stelt over ondernemers en 
over wat het ons allemaal niet zal gaan 
kosten).  
Dan terug naar Opsterland. Ik vind dat de 
gemeente het probleem tot nu toe prima 
oppakt. Onze burgemeester is zichtbaar en 

ons college werkt hard aan maatregelen op 
allerlei terreinen zoals zorg, onderwijs, 
recreatie en toerisme en economie en 
werkgelegenheid. Natuurlijk ontstaan er naast 
de persoonlijke drama’s van bv. ZZP-ers, ook 
grote maatschappelijke knelpunten. Binnen 
de sport, onze dorpshuizen, musea, de 
mantelzorg en de handhaving. En dat gaat 
allemaal extra geld kosten. Opsterland staat 
er financieel al niet goed voor ten gevolge 
van de kosten in de WMO en de Jeugdzorg. 
Als het Rijk de gemeente niet gaat helpen, 
zakken we financieel door het ijs en zal er 
opnieuw bezuinigd moeten worden. Ik hoop 
dat de diepe zakken van Minister Wopke 
Hoekstra niet alleen bedoeld zijn voor de 
economie. Want zeg nu zelf, nog geen half 
jaar geleden was er nog niet eens 1 miljard 
beschikbaar voor gemeenten om de 
overschrijdingen in de jeugdzorg te 
bekostigen!!. Het is maar wat je belangrijk 
vindt.  
We vergaderen digitaal en onderhouden als 
fractie zoveel mogelijk contact via telefoon, 
app en mail. Het is wel even wennen, maar 
staat in geen enkele verhouding tot de 
ellende op de IC-afdelingen van ziekenhuizen 
en in de verpleeghuizen. Wel heel fijn dat de 
crisis ook laat zien waar binnen de publieke 
sector het echt belangrijke werk wordt 
verricht. Vlak voor de lock down heeft onze 
fractie nog vragen aan het college gesteld 
over de opvang van alleenstaande 
minderjarige vluchtelingen in de Griekse 
kampen en het college opgeroepen zich aan 
te sluiten bij de zgn. “coalition of the willing”. 
Solidariteit houdt nu eenmaal niet op bij de 
grenzen van Opsterland of Nederland.  
Partijgenoten, ga voor de hoop, wees lief 
voor jezelf en anderen en we zien elkaar 
(misschien nog steeds op anderhalve meter) 
binnenkort weer in de ogen. Ook een 
hartelijke groet van Joke Brouwer, Ernst Jan 
Roos, Jan Harmsma en Kris Ogugua.   
Roel Vogelzang, fractievoorzitter PvdA 
Opsterland 
 

 

Stay home, stay safe 
 


